
KAJ BO NOVEGA V OBČINI?

Vlaganja v letu 1990!
V zaostrenem gospodarskem položaju, ko je
akumulacija podjetij minimalna, večina go-
spodarskih organizacij na našem območju
ne načrtuje večjih naložb. Prav vse pa sc
seveda ne bodo ustaviie pri tem, kar imajo,
saj bi se s tem ustanovil tudi razvoj.

Tako v letošnjem letu Tovil načrtuje poso-
dobitev strojne opreme, Mizarstvo Trnovo
bo zamenjalo stroje in računalniško opremo,
Hoja bo dokončala gradnjo žagalnice in in-
frastrukturnih objektov na Škofljici, Kovin-
ska industrija Ig načrtuje postavitev avto-
matske linije za izdelavo zapiračev za sode
in nekaj drugih manjših naložb, Iskra Servis
bo posodobila avtopark in storitve na že
obstoječih programih, organizacija Pohištvo
ima v načrtu dokončanje proizvodne dvora-
ne ter obnovo in modernizacijo proizvodnje,
v Plutalu bodo postavili linijo za kronske
zaporke, zgradili skladišče, napeljali plino-
vod za ogrevanje in začeli z uvajanjem lito-
grafije, v Mizarstvu Ig bodo povečali sušilni-
co in posodobili strojno opremo, SRC Ke-
mija načrtuje obnovo poslovnih prostorov in
nakup novega računalnika, Surovina tozd
Ljubljana pa izgradnjo skladiščno - poslov-
nih prostorov. PIC bo kupil dodatno raču-
nalniško opremo in se priključil na različne
baze pdoatkov, Obrtno podjetje Podpeč pa
bo obnovilo prostore in delno tudi strojni
park.

V prizadevanjih za razvoj drobnega go-
spodarstva je predvsem pomembno, da bo
občina pomagala po svojih močeh - z od-
stranjevanjem administrativnih, lokacijskih

in davčnih ovir. Nadaljevala bo s pridobiva-
njem prostih lokacij za gradnjo za potrebe
zasebnikov, vse proste poslovne programe iz
sklada SLP (splošnega ljudskega premože-
nja), pa bo preko javnih natečajev oddala
v najem ali oddala potencialnim interesen-
tom s prodornimi tržnimi programi.

Hidromelioracije, boljša
preskrba
Na področju kmetijstva bodo letos v ospre-
dju hidromelioracijska dela na Brezovici,
Hauptmancah, območju Gmajnic III, Rako-
ve Jelše, med komasacijami pa bosta prven-
stveno dokončni območji na Resniku in
Brezju.

Osnovna preskrba občanov je z odpira-
njem vedno večjega števila zasebnih trgovin
boljša kot kdajkoli, občina pa bo to dejav-
nost še naprej podpirala. Prednost bodo
imela seveda nepokrita območja in manjši
zaselki. Mercator bo letos začel z gradnjo
samopostrežnice z mesnico na Brezovici,
medtem ko bo v Velikih Laščah gradil trgo-
vino s tehničnim blagom in gradbenim mate-
rialom.

Med »turističnimi načrti« je še vedno oživ-
ljanje ponudbe v starem mestnem delu naše
občine - v prenovljeni Eipprovi ulici in na
Krakovskem nasipu, svoje delo pa bodo na-
daljevala tudi turistična društva, ki bodo
skrbela za urejenost naselij in naravne ter
kulturne dediščine, za turistično izobraže-

nost občanov in združevala tudi interese no-
silcev turistične dejavnosti na svojih ob-
močjih.

Nadaljevati z »2000 mladimi
raziskovalci
Ker razvoja gospodarstva ne moremo priča-
kovati brez stalne težnje po napredku, se
bodo letos v podjetjih verjetno pospešeno
lotili raziskav in spodbujanja inovativne de-
javnosti, tesnejše pa bo tudi sodelovanje
med gospodarstvom in raziskovalnimi orga-
nizacijami. To je namreč pot do uvajanja
tehnološko zahtevnejših proizvodov, ki jih
bodo podjetja brez težav prodajala doma in
v tujini. Vse delo pa bo lahko opravljeno le,
če bomo imeli dovolj strokovnjakov, ki se ga
bodo lotili, prav zato je treba med drugim
v še tako zaostreni finančni stiski nadaljevati
z akcijo »2000 mladih raziskovalcev«.

Na področju družbenih dejavnosti je
v splošnem pomanjkanju denarja pravza-
prav težko naertovati nove naložbe. Marsik-
daj namreč zmanjka tudi tistega denarja, ki
bi ga potrebovali za najnujnejša vzdrževalna
dela, da nam ne bi propadli še tisti objekti,
ki smo jih v preteklosti z velikim trudom
zgradili.

Prednost bodo imele seveda že začete na-
ložbe, prav posebno pozornost pa bo občina
namenila nadaljnjemu urejanju mladinskega
letovišča Pacug, kjer je treba narediti prik-
ljuček na kanalizacijo s črpališčem.

Povpraševanje po varstvu
Na območju naše občine se kaže precej po-
treb po povečanju zmogljivosti otroškega
varstva. Veliko povpraševanje po prosilnih
mestih je tako v KS Vič, kjer je dokončano
stanovanjsko naselje Grba, na Igu in v Veli-
kih Laščah. Te probleme bo treba reševati
v okviru obstoječih vrtcev, v pripravah na

gradnjo vrtca iz tretjega samoprispevka
- Viško polje ter odprtjem varstvenih dru-
žin in sicer pri vrtcu v okviru OŠ Velike
Lašče, treh varstvenih družin na Igu, in ene
v Rožni dolini. Začeti pa bo treba tudi pri-
pravljati dokumentacijo za vrtec v Velikih
Laščah.

Na področju osnovnega šolstva bo letos
mogoče nadaljevati s tretjo etapo nadgradi-
tve OS Primoža Trubarja v Velikih Laščah,
sicer pa bo občina nadaljevala s pripravo
projektne dokumentacije za gradnjo novih
šol v večjih stanovanjskih soseskah ter za
dograditev šol, ki jih obiskuje veliko voza-
čev. Pripraviti bo treba projektno dokumen-
tacijo za OŠ Rakova Jelša in prizidek k OŠ
Brezovica. V načrtu pa je (prav tako na
področju družbenih dejavnosti) gradnja Bi-
otehniškega središča ter začetek gradnje
druge etape Agroživilske šole.

Lepo naravo zavarovati
Program ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik bo
letos razširjen še z dejavnostjo Centra inte-
resnih dejavnosti v Ljubljani, kjer bosta ime-
la posebno mesto KUD France Prešeren in
Svoboda.

Čeprav priprava dokumentov za razglasi-
tev Ljubljanskega barja ni ravno stvar za
naravni spomenik prostorskega načrtovanja,
naj povemo, da bo občina letos vložila še
poseben trud prav v to delo. Poleg tega pa
bo na področju prostora prvenstvena naloga
izvajanje poselitve tako, da bo zagotovljeno
smotrno razmeščanje dejavnosti, izraba po-
vršin in komunalno urejanje. Posebna skrb
pa bo seveda veljala varovanju okolja, saj bi
bilo škoda, če ne bi poskušali ohraniti zdra-
vega vsaj tistega dela narave, ki ga človeko-
vo nespametno ravnanje še ni nepopravljivo
prizadelo. In v naši občini imamo lepe nara-
ve res zavidljivo veliko.


